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Tilldelningsförslag



Noterat vid årsmötet 2020… rätt antaganden?

Sammanfattningsvis kan sägas att älgstammen helt klart är på nedåtgående. 

Älgfrode som beräkningsmodell ifrågasätts och man menar att det är bättre att utgå från 
älgobsen och rapporter från lokala jägare och markägare. 

Vi behöver alltså minska tilldelningen. 

Medlemmarna kom med några idéer. En minskning av 3-5 älgar för de stora jaktlagen, 
totalt max 41 älgar i avskjutningsmål(se ÄSP) varav 20 vuxna, överplaneringen tas bort, i 
sammanhanget kan man tänka sig att efter septemberjakten återföra älgar till de jaktlag 
som fått minskning om läget pekar på detta. 

Fri kalvavskjutning med prognos ca 20 kalvar. 

En rekommendation att spara tjurar mellan 6 – 15 taggar. Styrelsen uppdras att komma 
med ett förslag. I sammanhanget uppmanas samtliga jaktlag att vara noga med älgobsen.          

Betr avlysningsjakt återkommer styrelsen i ärendet. 

Jaktlagen uppmanades även att i det nu fina skoterföret kolla läget betr betesskador och 
rapportera till ordfö eller sekr.



Mötesnoteringar jaktledarmöte 5 okt 1(2)
• Mötet öppnades med en tyst minut för att hedra vår ordförande Per Gösta Nyströms bortgång. 

• Destany ÄSO har satt in en dödsannons och mötet beslutade att varje jaktlag bidrar med 200:- till annonsen, överskjutande peng går till en minnesgåva.
Jaktlagen betalar 200:- till samma till samma konto som fällavgiften.
Jimmy ansvarig för att gåva till Hjärt- och Lungfonden.  

• Val
• Till ordförande för mötet valdes Niclas Lundström och som sekreterare Magnus Danielsson. 

• Konstituering styrelse
• Beslutades att ordförandeposten lämnas vakant fram till nästa årsmöte samt att Urban Lindgren, suppleant, kallas till samtliga styrelsemöten fram till dess.

• Björnjakt:
• Camilla och Urban gjorde en kort avrapportering av björnjakt; trots engagerad insats inga björnkontakter.

Information om att det kan komma att skapas ett liknade samarbete nordväst om Destany.

• Statusavstämning, älgobs & avskjutning: se bifogad statistik. 
• Hög reproduktion, även obs/h har ökat. 

• Vi har nått 67% av avskjutningsmålet på både vuxna djur och kalvar (14 resp 15 av 21) vilket är normalt efter septemberjakten. 

• Positivt med en ökad tjurandel.

• Uppmaning från ÄFO NÖ att vidta åtgärder och nyttja möjligheten att nå 10% högre avskjutning än skötselplan.

• Läget per jaktlag: 
• Generellt OK läge även om det gått trögt hittills för några jaktlag. Kalvtillgången varierar. Kommentarer kring det att det är en ovanligt varm höst vilket kan 

innebära att älgarna är ”kvar på sommarbete”.



Mötesnoteringar jaktledarmöte 5 okt 2(2)
• Beslut om inriktning resten av innevarande jakt:

• Samtliga jaktlag har ambitionen att fylla tilldelningen. 

• Uppmaning att speciellt med tanke på den höga reproduktionen skjuta kalv.

• Ingen förändring i tilldelning av vuxna djur i nuläget. 

• Jaktlagen uppmanas att se till så avskjutning rapporteras snabbt och hålla kontakt med styrelsen för ev ytterligare åtgärder.

• Övriga frågor
• Rekommendationen att spara tjurar 10-15 taggar till efter brunsten har haft ett varierat resultat. Jaktlagen tar en funderare till nästa säsong kring vilka 

regler som ska gälla och ifall vi ska spara tjurar räcker med en rekommendation.

• Kontaktlista uppdateras. Några saknas i medlemslistan på hemsidan och behöver läggas till. Niclas ansvarig.

• Kontaktuppgifter på karta för rovviltskort behöver uppdateras. Camilla ansvarig. 

• Önskemål om att upprätta en karta med gränser för respektive jaktlag. Camilla kollar möjligheter att lägga in i karta för rovviltskort. Respektive jaktlag 
skickar karta över sitt område till Camilla.

• Uppmaning att meddela eventuella förändringar i areal eller anslutna jaktlag till styrelsen i god tid innan årsskiftet.

• Nästa möte
• Inget ytterligare jaketledarmöte planeras innan årsmötet.

• Styrelsen stämmer av löpande under hösten.

• Mötet avslutades



ÄFO och ÄFG arbetsgång

• Inledningsvis (v 10) så gör ÄFG en sammanvägning av befintlig kunskap i form av 
avskjutning, älgobs, ÄBIN, viltolyckor, beräkningar mm. Resultatet av denna 
sammanvägning är det totala avskjutningsmålet för NÖ ÄFG 2021-22 med 
önskvärd variation inom ÄFO. Detta kommer att uttryckas i ÄFG råd och riktlinjer 
för ingående ÄSO. Ej presenterat ännu.

• Därefter (v 11-12) kommer ingående ÄSO att kallas till ett förberedande samråd 
där vi presenterar och diskuterar ÄFG råd och riktlinjer för ingående ÄSO, målet 
är att skapa en gemensam utgångspunkt inför att respektive ÄSO genomför egna 
samråd. Möte den 29 mars.

• Därnäst ( v13-16) genomför ÄSO egna samråd och arbetar fram 
avskjutningsförslag för eget ÄSO inför 2021-22. 

• Slutligen (v17) genomförs ett avslutande samråd inom NÖ ÄFO där ingående ÄSO 
presenterar sina avskjutningsförslag som avvägs mot avskjutningsmålet för ÄFO.



Destany avskjutning 2020
Jaktlag Areal Tilldelning Vuxna Vuxet han Vuxet hon Kalvar Nyttj. grad %

Avskj. 

/1000ha

1 Nyträsk-Säljedal-Lundbacka 2698 4 2 0 2 4 50% 0.7

10.Fjällboheden 1372 2 2 1 1 2 100% 1.5

11. Djupfors jaktlag 2883 4 3 0 3 6 75% 3.1

2. Degerträsk jaktlag 681 1 1 0 1 2 100% 2.9

3. Stavalund 1004 1 0 0 0 0 0% 0

4. Dallidens Vvo 1273 2 2 1 1 1 100% 2.4

5. Stavaträsk 934 2 2 1 1 1 100% 2.1

6. Brännbacka 1000 2 2 1 1 0 100% 2

7. Kvarnfors jaktlag 1614 3 4 3 1 3 133% 3.1

8. Björkträsk JL 210 0 0 0 0 2 N/A 9.5

9. Rörträsk JL 112 0 0 0 0 0 N/A 0

13781 21 18 7 11 21 2,83

86% 61% 54%

Rekommendationer: Resultat:

Fri kalvjakt. OK

Lika många kalvar som vuxna 54%

Minst 50% kor av vuxna djur 65%

Spara stora tjurar (10-15 tg) till efter brunsten Rekommendation

+ Två trafikdödade.



Älobs Destany



Älobs Destany



Älobs Jörns ÄSO



Älobs Jörns JVK



Älobs Övre Klintforsådalen



Älobs Övre Klintforsådalen



Älobs NÖ ÄFO



Älobs NÖ ÄFO





Destany årsmöte 17 mars 2020

Mötets beslut:

• Verka för oförändrad tilldelning. 
(Notera att samrådsmöten ej hållits med ÄFO och ÄFG ännu).

• Låg andel stora tjurar; beslutades om regel att tjurar med 4-6 taggar
på skyttens sida får fri lejd under septemberjakten.

• Avstämning görs vid jaktledarmöte under brunstuppehållet.


